

Title (en)

Magazine for a small arm

Title (de)

Magazin für eine Handfeuerwaffe

Title (fr)

Chargeur pour arme à feu de poing

Publication

EP 1568962 A1 20050831 (DE)

Application

EP 04004463 A 20040227

Priority

EP 04004463 A 20040227

Abstract (en)

The magazine has a magazine housing (1), a feeder (4), adjustably led into the magazine housing, a base (3) and a magazine spring (5), clamped to the lower surface of the magazine housing, between the base and the feeder. The base has recesses (7, 9) with a spring latch (15) with a contact surface (16) on an inner wall (17) of the magazine housing. The base has two notches on the front of the magazine which cooperate with recesses inside the weapon for engaging both together.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft ein Magazin für eine Handfeuerwaffe mit einem Magazingehäuse (1), einem in dem Magazingehäuse (1) verschiebbar geführten Zubringer (4), einem an der Unterseite des Magazingehäuses (1) lösbar befestigten Magazinboden (3) und einer zwischen dem Magazinboden (3) und dem Zubringer (4) eingespannten Magazinfeder (5). Das Magazin zeichnet sich dadurch aus, dass der Magazinboden (3) mindestens einen in Ausnehmungen (7, 9) des Magazingehäuses (1) von Außen eingreifenden Ansatz (12) und mindestens einen von Innen eingreifenden Ansatz (14) aufweist und eine federnde Lasche (15) mit einer Anlagefläche (16) zur Anlage an der Innenwand (17) des Magazingehäuses (1) enthält. <IMAGE>

IPC 1-7

F41A 9/65

IPC 8 full level

F41A 9/65 (2006.01)

CPC (source: EP)

F41A 9/65 (2013.01)

Citation (applicant)

DE 4432192 C1 19960307 - HECKLER & KOCH GMBH [DE]

Citation (search report)

- [A] US 4413437 A 19831108 - ANDERSON ROBERT A [US]
- [A] CH 66148 A 19140801 - MAUSER PAUL [DE]
- [A] US 6568115 B2 20030527 - BERETTA UGO GUSSALLI [IT]

Cited by

US2014216432A1; EP3489612A1; US8646200B2; WO2012073052A1; US11092397B2; US11754356B2; USD838333S; USD891562S; USD892253S; USD898852S

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IT LI LU MC NL PT RO SE SI SK TR

DOCDB simple family (publication)

EP 1568962 A1 20050831; EP 1568962 B1 20070829; AT E371844 T1 20070915; DE 502004004805 D1 20071011

DOCDB simple family (application)

EP 04004463 A 20040227; AT 04004463 T 20040227; DE 502004004805 T 20040227